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July 31, 2020 

 
Port of Montreal – Additional Strike 

 

 
 
Dear Valued Customer, 
 
 
This morning, the Maritime Employers Association (MEA) has received a 72-hour strike notice from the Canadian 
Union of Public Employees (CUPE) Local 375 informing them of a strike at Termont beginning Monday August 3, 
2020 at 7:00 a.m. until Friday August 7, 2020 at 06:59 a.m. for a period of four (4) days. The strike will target 
operations at the two terminals of the company Termont, namely the Viau terminal and the Maisonneuve terminal. 
 
Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact your           
C.H. Robinson commercial representative for further information. 

 

Sincerely, 

C.H. Robinson 

 

 

le 31 juillet, 2020 

 

Port de Montréal - Grève supplémentaire 
Cher client, 
 
 
Ce matin, l'Association des employeurs maritimes (AEM) a reçu un préavis de grève de 72 heures de la part de la 
section locale 375 du Syndicat canadien de la fonction publique (SCFP), l'informant d'une grève à Termont qui 
débutera le lundi 3 août 2020 à 7h00 et se terminera le vendredi 7 août 2020 à 6h59 pour une durée de quatre (4) 
jours. La grève visera les opérations des deux terminaux de la société Termont; le terminal Viau et le terminal 
Maisonneuve. 
 
Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n’hésitez pas à communiquer avec votre 
représentant commercial C.H. Robinson pour en savoir plus. 

 

Cordialement, 

C.H. Robinson 

 

 


